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Z   A  P  I  S  N  I  K  
SA XV. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE  

ODRŽANE  DANA 19. PROSINCA 2014. GODINE U GRADSKOJ VIJEĆNICI GRADA 
NOVALJE  S POČETKOM U 9,00 SATI  

 
 

Sjednici nazočni: 
1. Ljubomir Kurilić – predsjednik Gradskog vijeća 
2. Jurica Palčić 
3. Ivan Šuljić 
4. Ivica Supić 
5. Aleksij Škunca 
6. Željko Tamarut 
7. Dražen Peranić 
8. Zvonko Vrtodušić 
9. Boris Šuljić  
10. dr Mariella Pehovac 
11. Zoran Vidas  
12. Valentina Tomulić Trgovčević  
13. Emilio Dabo  

 
Ostali nazočni: 

1. Ante Dabo – Gradonačelnik Grada Novalje  
2. dr Neven Škunca – zamjenik Gradonačelnika Grada Novalje  
3. Margareta Škunca Čepulo – pročelnica Upravnog odjela  
4. Ivana Kurilić – pročelnica Upravnog odjela  
5. Lucie Zubović – referent za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća  
6. Nenad Peranič, direktor TD Komunalije d.o.o.  

 
Predsjednik Ljubomir Kuirlić otvorio je sjednicu, pozdravio sve nazočne i predložio da se izvrši 
prozivka.  Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno 12 vijećnika jer vijećnik  Zvonko Vrtodušić  
još nije stigao. Pozdravio je i  Petra Kurilića, predsjednika mjesnog odbora Metajna koji je sukladno 
Poslovniku najavio svoju  nazočnost  sjednici Gradskog vijeća. 
Zatim je pozvao gradonačelnika Antu Dabo da izvijesti o aktivnostima koje su se događale od zadnje 
sjednice Gradskog vijeća. 
Gradonačelnik je istaknuo najbitnije aktivnosti: 

- Na deponiji Caska je konačno rješen problem zemljišta sa petoricom vlasnika i isplaćeno je  
2.560.000,00 kuna . Naš zahtjev Fondu za zaštitu okoliša za refundaciju je proslijeđen i Fond 
će refundirati 75% uplaćenog  iznosa  

- Rotor koji se radi na izlazu iz Novalje bio je projekt bez rasvjete  koju smo naknadno ugradili, 
a  troškove izgradnje   će preuzeti Hrvatske ceste 

- Što se tiče skretanja na Barbate bilo je prijedloga da to bude lijevi skretač ili rotor, a Hrvatske 
ceste koje vode taj projekt odlučili su se za rotor. Grad će morati otkupiti potrebno zemljište i 
isfinancirati projekt koji je već u izradi  

 
AKTUALNI SAT 
 
Vijećnik Emilio Dabo 

1. Pitanje zamjeniku gradonačelnika; revizija poslovanja Grada pa me zanima čime se komisija 
vodila kada je radila ciljanu reviziju? 

 
dr Neven Škunca, zamjenik gradonačelnika  
Ja sam predsjednik Komisije za praćenje revizije i Komisija je dala svoje izvješće gradonačelniku sa 
čime je upoznato i ovo Gradsko vijeće i izvješće revizije je prihvaćeno. 



2 
 

U svom  pisanom  izvješću Povjerenstvo je uputilo na točke na koje treba svratiti pozornost.  
Ja sam za slijedeću sjednicu Vijeća spreman dostaviti izvješće. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić obrazložio je da je izvješće već bilo na gradskom vijeću i vijećnici su 
upoznati sa sadržajem izvješća. 
 

2. Čitajući ovaj zapisnik primjetio sam da je jedan vijećnik postavio pitanje ankete pa me zanima 
tko je naručio anketu,  tko je radio  i s kojim ciljem? 

 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Neovisno o tome što je Grad  ima  ISO 9001 standard koji podrazumijeva  praćenje  javnog mišljenja 
građana   ja kao gradonačelnik želim čuti što građani misle o bitnim stvarima pa je stoga i naručena 
ova anketa.  Anketa se odnosila na retrospektivu kako su ljudi zadovoljni sezonom i radom  javnih 
službi. Anketu je radila tvrtka Promocija plus, a cijena je bila 10.000,00 kuna plus PDV. 
Ukoliko želite imati podatke iz ankete  svaki vijećnik može dobiti kopiju  ankete  nakon sjednice. 
 

3. Koncesija za hidroavion u luki Novalja; do kuda smo došli sa aktivnostima i da li je lokacija 
već izabrana? 

 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Trenutno se utvrđuje lokacija za prihvat hidroaviona. Mi smo ponudili   zajedno sa lučkom upravom 
dvije  lokacije u Novalji, ali izvođači  traže  nove  lokacije i išli bi bliže centru sa čime se mi ne 
slažemo. Urbanistički institut će dostaviti sve potrebne podatke koji su bitni isporučitelju pontona,  
kao ružu vjetrova, valovanje itd. Mislim da je hidroavion neupitan i da je veoma važan za našu 
destinaciju a o samoj lokaciji nadam se da će Institut potvrditi naš prijedlog. 
 
Vijećnik Emilio Dabo 
Ja nisam protiv razvoja ali trebalo bi ispitati i druge aspekte  i lokacije npr.  na Staroj Novalji koja je 
idealna za to , a nije daleko od Novalje. Nadam se da ćemo imati uvid u taj ugovor te da neće biti 
preciziran  na više od jednu godine pa vidjeti kako će se to odraziti i koje rezultate će polučiti. 
 
Dogradonačelnik dr Neven Škunca  
Kao novaljac i zamjenik gradonačelnika mislim da je mjesto hidroavionu u Novalji i idealna lokacija 
je Češka riva  koja je po jugu u potpunoj bonaci Ja ne želim prejudicirati stručna rješenja ali ću gosp. 
Dusperu reći moje mišljenje. Uopće nije upitno da Novalja ima lokaciju jer  kad  se hidroavion spusti 
na more ide ko kaić i ništa ne remeti. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Dusper je struka i on ne odlučuje o lokaciji. O lokaciji će odlučivati Grad, Lučka uprava i koncesionar 
i to bi trebalo biti najviše za mjesec dana. 
 
Vijećnica dr Mariella Pehovac 

1. U svezi rada Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja; zašto nema  nikakvog dežurstva subotom u 
vrtiću s obzirom da mnogi ljudi u Novalji rade i subotom?  
U proračunu  za 2015. godinu je predviđen dosta veliki iznos za dječji vrtić pa       
smatram da je moguće izdvojiti iznos za financiranje rada subotom.  

 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Pitanje je potpuno opravdano jer se i ja susrećem sa takvim pitanjima pa bi zamolio pročelnicu da do 
iduće sjednice Gradskog vijeća analizira situaciju i ponudi odgovor. 
Mislim da nije neizvedivo i da sad ima i dosta teta, idemo i sa širenjem dječjeg vrtića i smatram da je 
prijedlog izvediv i da vidimo što možemo napraviti i iznaći neko rješenje. 
 
 Vijećnik Ivica Supić 

1. Za koliko subjekata je odobrena  socijalna skrb i u kojem iznosu? 
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Gradonačelnik Ante Dabo 
Ne znam i ne mješam se u u rad Socijalnog vijeća jer ono samo odlučuje o dodjeli pomoći 
pojedincima. Članovi vijeća nisu politički angažirani  već su to ljudi koji imaju uvid u socijalnu 
situaciju. Molim pročelnicu koja je i predsjednica Socijalnog vijeća da ustupi pisano izvješće. 
 

Vijećnik Ivica Supić 
2. Budući da sam u udruzi umirovljenika zanima me koliko umirovljenika prema kriterijima 

je primilo dodatak (božićnicu) predviđen za umirovljenike? 
 

 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Kod dodjele božićnice službe imaju popis visine mirovina i prema tome se dojeljuje novčana pomoć. 
U računovodstvu možete provjeriti podatke o ovome. 
 
Pročelnica Ivana Kurilić 
Socijalno vijeće je u obvezi Gradskom vijeću sačiniti izvješće za proteklu godinu, a s obzirom da do 
kraja godine imamo još jednu sjednicu izvješće će biti na idućoj sjednici Gradskog vijeća. 
Što se tiče socijalne skrbi Upravni odjel postupa po propisanim kriterijima kod dodjela pomoći. 
 
Vijećnik Željko Tamarut 
Molio bi gradske službe da se ne događaju sjednice sa puno točaka jer je nemoguće sve ove točke 
kvalitetno rješiti na jednoj sjednici.  
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić 
Kritika je na mjestu i smatram da bi trebalo izbjegavati sjednice od 25 točaka  ali uz proračun ide 
desetak točaka koje su obavezne. 
 
Vijećnik Emilio Dabo  
Točke su jako bitne i zanimljive pa predlažem da se zadnje točke skinu s dnevnog reda i prebace na 
slijedeću sjednicu. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić 
Nije moguće po Poslovniku. 
Gradonačelnik je obećao da će obići sve mjesne odbore pa bi molio da posebno obrati pozornost u 
mjesnom odboru Metajna i Zubovići  na problem slobodne ispaše ovaca. 
Isto tako da se prije sezone počnu provoditi kontrole da se taj problem konačno rješi. 
Također bi molio da upozna mještane Metajne i Barbata sa projektom kanalizacije jer ima više 
različitih informacija o tome. Budući da je gradonačelnik rekao da postoji i neki projekti i lokacijske 
dozvole  pa molim  da se građanima predoči projekt kanalizacije. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Mogu reći da je  prošli četvrtak studija prešla treću reviziju i Hrvatske vode su dale suglasnost za 
projektiranje idejnih rješenja, a nakon toga će biti podnijet zahtjev za dozvole. 
Direktor HV rekao je da smo jedni od prvih koji smo izradili tu studiju i imamo velike šanse za 
dobivanje novca iz fondova EU. 
Na idućoj sjednici Gradskog vijeća ću vam podnijeti izvješće o financiranju iz sredstava naknade za 
razvoj. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić 
Na prošloj sjednici imali smo informaciju o  otvaranju natječajima za projekte kanalizacija u pet ulica. 
Da li su natječaji provedeni i izabrani izvođači? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Dva natječaj su završena  izlicitirana je i cijena kad dođe direktor Komunalija on će izvijestiti o tome. 
Sada kreće natječaj za Palčićevu butigu i Slavovu butigu i ovih dana bi trebali krenuti natječaji za ove 
dvije zgrade. 
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Nakon završenog aktualnog sata izvršena je verifikacija Zapisnika sa XIV. sjednice  Gradskog vijeća 
održane 27. studenog 2014. godine. 
 
Primjedbu na Zapisnik imao je vijećnik Ivan Šuljić: na strani 3. Na prošloj sjednici postavio sam 
pitanje u vezi Zadarske ulice pa sam htio skrenuti pozornost da ta ulica ima kanalizaciju u cijeloj 
dužini, tako da ne stoji ovo što je gradonačelnik izjavio da je smiješno uređenje ulice bez kanalizacije. 
 
 Na strani 7.  Pod točkom 5.Prijedlog Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Novalje  
potrebno  je  dodati broj čestice jer se ne zna o kojoj nekretnini se radi. 
 
Primjedba je prihvaćena i točka dnevnog reda glasi:  

4. Prijedlog Odluke o prodaji nekretnina  k.č. br. 3420/1 k.o. Barbati u vlasništvu Grada Novalje  
 
Na strani 7. kod rasprave o istoj točki dnevnog reda  postavio sam  pitanje  da li Grad ima mišljenje 
mjesnog odbora Kustići o prodaji nekretnine,  a u zapisniku to nije navedeno.  
Gradonačelnik mi je odgovorio da ima mišljenje mjesnog odbora Kustići. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo potvrdio je da je mjesni odbor Kustići dao mišljenje za prodaju zemljišta u 
naselju Vidalići  
 
Nakon preslušavanja tonskog zapisa raspravi pod točkom 5. dodaje se: 
„Vijećnik Ivan Šuljić postavio je pitanje da li je Grad u ovom postupku zatražio i dobio mišljenje 
mjesnog odbora Kustići, a gradonačelnik je odgovorio da je mjesni odbor dao pozitivno mišljenje. 
 
Usvajanjem ovih primjedbi izvršena je verifikacija Zapisnika sa XIV. sjednice Gradskog vijeća  
održane 27. studenog 2014. godine. 
 
Vijećnik Ivica Supić nije imao primjedbu na zapisnik već je iznio prijedlog da se materijali koji su dio 
zapisnika dostavljaju vijećnicima uz zapisnik  da bi i  oni koji nisu bili na sjednici bili upoznati sa 
onim što se događa. 
Zatim je predsjednik Ljubomir Kurilić predložio utvrđivanje dnevnog reda budući da su nakon slanja 
poziva pristigla još dva prijedlog za nadopunu dnevnog reda: 
 

1. Prijedlog Odluke o davanju nekretnina k.č. br. 3408/11 i 3408/12 k.o. Novalja  na upravljanje 
 
Uz prijedlog je objasnio da je odluka u pripremi te da će je vijećnici dobiti tijekom sjednice. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo iznio je obrazloženje uz   prijedlog i rekao da je ovaj prijedlog došao na 
inicijativu tvrtke Arburoža gdje je u tijeku inspekcijski nadzor i da se ne bi desila kazna morali bi 
donijeti odluku  kojom područje odlagališta Caska Grad daje na upravljanje tvrtki Arburoža. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić upozorio je na principjelnost kod nadopuna dnevnog reda jer je vijećnik Emilio 
Dabo tražio nadopunu i nije prihvaćeno, a sada je moguće imati nadopunu. 
Pročelnica Ivana Kurilić obrazložila je da je dnevni red otišao u pisnoj formi i on se smatra usvojen, a 
glasa se samo za nadopunu. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog za nadopunu na glasovanje kojem je pristupilo 13 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 13 (trinaest) glasova za Gradsko vijeće usvojilo je prijedlog za nadopunu dnevnog 
reda pod točkom  
25. Prijedlog Odluke o davanju nekretnine k.č. br. 3408/11 i 3408/12 k.o. Novalja na pravljanje  
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić iznio je i prijedlog vijećnika Zorana Vidasa za nadopunu dnevnog reda; 
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2. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o određivanju naknade za rad članova  Grdskog 
vijeća, predsjednika Gradskog vijeća i predsjednika mjesnih odbora 

 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog vijećnika Zorana Vidasa na usvajanje kojem je 
pristupilo 13 vijećnika pa je Gradsko vijeće sa 11  (jedanaest) glasova za, 1 (jednim)  protiv i               
1 (jednim) suzdržanim usvojilo prijedlog za nadopunu dnevnog reda pod točkom 
 
 26. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o određivanju naknade za rad članova  Gradskog 
vijeća, predsjednika Gradskog vijeća i predsjednika mjesnih odbora 
 
 
Vijećnik Zoran Vidas predložio je da se o predloženoj točki  raspravlja prije rasprave o proračunu 
budući da je prijedlog vezan uz stavke proračuna. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić konstatirao je da je prijedlog usvojen kao nadopuna pa će kao takva ići 
u dnevni red posebno iz razloga što nije pripremljena na vrijeme. 
 
 
Nakon usvojenih nadopuna utvrđen je dnevni red: 
 
1. Prijedlog Proračuna Grada Novalje za 2015. godinu  
2. Prijedlog Projekcije proračuna Grada Novalje za 2016. i 2017. godinu 
3. Prijedlog Odluke o izvršenju proračuna Grada Novalje za 2015. godinu  
4. Prijedlog Plana razvojnih programa Grada Novalje za razdoblje 2015. - 2017. godine  
5. Prijedlog  Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Grada 

Novalje u 2015. godini  
6. Prijedlog Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Grada 

Novalje u 2015. godini 
7. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2015. godinu 
8. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi za 2015. godinu 
9. Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom i školskom odgoju za 2015. godinu  
10. Prijedlog Programa javnih potreba u športu za 2015. godinu 
11. Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u 

prostoru za 2015. godinu 
12. Prijedlog Odluke o utrošku dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka 

turista na području Grada Novalje za 2015. godinu 
13. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 

Gradskog vijeća izabranih sa liste grupe birača za 2015. godinu  
14. Prijedlog Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2015. godinu 
15. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka za kupnju nekretnine 
16. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja i prodaji nekretnine u vlasništvu Grada 

Novalje 
17. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine k.č.br. 3121 k.o. Novalja  
18. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka davanja u zakup dijela nekretnine k.č.br. 1806/51 k.o. 

Novalja   
19. Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o prijenosu poslova utvrđivanja evidentiranja, 

nadzora, naplate i ovrhe gradskih poreza na Poreznu upravu – Područni ured Gospić, Ispostava 
Gospić – izdvojena kancelarija Novalja  

20. Prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Odluke o visini poreza na kuće za odmor 
21. Prijedlog Odluke o komunalnim djelatnostima na području Grada Novalje 
22. Prijedlog Odluke o II. izmjeni i dopuni Odluke o komunalnoj naknadi 
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23. Prijedlog Odluke o razrješenju i imenovanju članova Stožera zaštite i spašavanja  
24. Prijedlog Analize stanja sustava zaštite i spašavanja na području Grada Novalje u 2014. godini i 

Smjernice za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području Grada Novalje za 
2015. godinu 

25. Prijedlog Odluke o davanju nekretnina k.č. br. 3408/11 i 3408/12 k.o. Novalja  na upravljanje 
26. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o određivanju naknade za rad članova  Grdskog 

vijeća, predsjednika Gradskog vijeća i predsjednika mjesnih odbora 
 
AD/1 Prijedlog Proračuna Grada Novalje za 2015. godinu  
 U uvodnom obrazloženju voditeljica odsjeka za proračun i financije  Spomenka Tamarut 
iznijela je prijedlog  odnosno stavke kod kojih je došlo do izmjena od izlaganja Nacrta proračuna. 
Tu je istaknula bitnije stavke kao otkup prostora Gozdenica  u visini od 1.200.000,00 kuna, prihode za 
posebne namjene, uvađanje nove stavke otočki radio. 
Gradonačelnik Ante Dabo izrazio je zadovoljstvo što se tiče ove proračunske godine koja pokazuje da 
će biti pozitivna s mogućih 2 miliona kuna plusa.  
Više-manje su svi amandmani uzeti u obzir, a neki su djelomično uvaženi. Bitno je da oko ovog 
važnog dokumenta nema velikih prijepora. Kao najvažniju stvar istaknuo je projekt  Gozdenica 
podsjetio je vijećnike da je na zadnje dvije sjednice dao na razmatranje prijedlog o kupnji ili najmu 
tog prostora i upoznao vijećnike sa idejom da se davanjem u zakup turističkog  zemljišta u vlasništvu 
Grada koje se nalazi u blizini  kampa Straško,  a koja je točka dnevnog reda na današnjoj sjednici, 
možda nazire i rješenje prostora Gozdenice. 
Zaključio je da smatra ovaj proračun dobrim, razvojnim i ako se Grad uhvati posla naplate izvornih 
prihoda moguće je ispuniti visinu proračuna. 
Što se tiče amandmana HSLS-a smatra da se mjesni odbor Lun ne može kazniti smanjenjem sredstava 
koja se izdvajaju za lunjske maslinike, to je projekt koji nije samo lunjski već projekt koji nadilazi 
hrvatske okvire, a ne samo lokalne. Što se tiče prijedloga da se sredstva upute u mjesne odbore na 
Barabatima smatra da će biti prostora u idućoj godini  za ulaganje u Barbate i istaknuo župnu kuću u 
Zubovićima  te još neke projekte na barbatima.  
 
Vijećnik Zoran Vidas iznio je novi prijedlog vezano za amandman na način da se MO Luna umanji za 
100,000,00 kuna i taj iznos rasporedi  trima mjensim odborima na Barbatima Metajna 20.000,00, 
Zubovići 40.00,00 i Kustići 40.000,00 kuna. 
Vijećnik Boris Šuljić osvrnuo se na proračun i posebno istaknuo brigu za građane zbog čega i postoje 
gradovi i proračunu. Složio se s gradonačelnikom da  proračun ima smisla i da je na tragu kontinuitea 
stabilne situacije u Novalji. Istaknuo je da valja voditi računa o onom najorganskijem dijelu 
proračuna, a to su izvorni prihodi te podržao nastojanje  da se ne zanemaruje i ne prepušta isključivo 
tržištu da se brine o malim poduzetnicima nego da se unutar proračuna pronađu resursi s kojima će se 
moći utjecati na to da se razvije nova  generacija poduzetnika koji će u budučnosti stvarati uvjete i 
puniti proračune. Naglasio je da mladi sposobni ljudi odlaze iz Novalje, a naše kvalitetne resurse 
preuzimaju drugi ljudi i investiraju u druge krajeve. 
Što se tiče amandmana vijećnika Zorana Vidasa ne slaže se s nijednim amandmanom budući da je 
namjera bila osnažiti mjesne odbore i oni sada dobro funkcioniraju te nema razloga da se dokidaju. 
Lun je posebna cjelina koja iziskuje veliku skrb i to nije vrijednost koja je Lunjska već države i 
civilizacije i ne treba je vezivati uz život mjesnog odbora Luna i ukidati im sredstva. 
 
Vijećnik Zoran Vidas iznio je prijedlog da se svakom mjesnom odboru smanji iznos od 24.000,00 na 
12.000.00 čime se dobiva 96.000,00 kuna  koje bi dodali programu obrazovanja i sufinacniranju 
udžbenika osnovne škole gdje je prijedlog 87.000,00 kojima dodajemo ovih 96.000,00 i time smo 
predložili preraspodjelu. 
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Naglasio je da nije protiv Lunjskih maslinika jer je za njih glasao i nije za ukidanje sredstava Lunu, 
već ako su se mjesni odbori na Barbatima morali proteklih godina odricati na ovaj način želi da to 
bude zadovoljeno. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo smatra da se ne mogu  amandmanima mijenjati naknade za rad 
predsjednika mjesnih odbora dok se ne izmijeni odluka, a što se tiče mjesnih odbora nijedan neće 
dobiti manje od 300.000,00 kuna. 
Vijećnik Emilio Dabo  stavio je primjedbu na osvrnuo se na zakup zemljišta u a/c Straško o čemu su 
predviđena sredstva u proračunu pa ispada da je to već rješeno  
O izjavi gradonačelnika da se treba okrenuti gospodarstvu usporedio je sa gospodarskim razvojem u 
državi koja tone pod vlašću SDP-a  te upitao obrazloženje o tome koji se prostor daje u zakup  u 
zamjenu za tvornicu kruha Zadar. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da se radi o prostoru koji se nalazi u sklopu zgrade u 
Dalmatinskoj ulici i kojemu je namjena kafeterija. 
Vijećnik Aleksij Škunca osvrnuo se na glavu 2. i istaknuo projekte kao trg Alojzija Stepinca, 
odlagalište otpada Caska, Dječji vrtić, čitaonicu  i podržao te projekte  te naglasio da je u dijelu 
razvojnih programa puno veći napredak za što se i do sada zalagao. Pozdravio je kupnju nekretnina za 
javnu namjenu i izrazio žaljenje što nije uvrštena Šumica koju bi trebalo osmisliti i staviti je u 
funkciju. Zaključak Kluba vijećnika HDZ-e je da ovom proračunu daje uvjetnu potporu upravo zbog 
razvojnih programa na način da će sa punom političkom odgovornosti pratiti realizaciju programa i 
shodno tome djelovati, 
Vijećnik Ivica Supić iznio  je repliku na izlaganje vijećnika Emilia Daba koji je dao negativnu 
primjedbu  i usporedbu na  stranku na vlasti čiji je i on član. Pri tome je istaknuo da je gospodarski 
razvoj uvjetovan ljudima i njihovim angažiranjem,  inventivnošću i svjesti  da je vrijeme Zrća i Turista 
prošlo  i sada je vrijeme kapitaliznma i neovisno o tome koliko novaca predvidimo za razvoj neće se 
angažirati  ako se ne promijeni svijest ljudi.  
Vijećnik Emilio Dabo obrazložio je da se njegov osvrt nije odnosi na članove vijeća iz redova SDP-a 
u Novalji već na državni SDP koji loše vlada. 
Vijećnik Ivica Supić pozdravio je izjavu gradonačelnika o odgovornosti službi za ono što rade te 
podržao ideju da se mjesnim odborima ne smanjuju sredstva i predložio da se smanji onim mjesnim 
odborima koji ne uspiju angažirati dobivena sredstva, a onima koji to znaju da se poveća. 
Istaknuo je amandmane koje je podnio SDP, a koji ništa ne narušavaju a to je: središnji križ na groblju 
za sve poginule u svim ratovima u iznosu od 80.000,00 kuna, za potrebe eko akcija čišćenja  u iznosu 
50.000,00 kn te da se u proračunu predvidi stavka helidroma koja se izgubila i pri tome naveo 
situaciju kada je došao zahtjev za spuštanje  pet helihoptera, a kontrola leta  nije odobrila jer nema 
uvjeta, a helidrom je Novalji potreban. 
Podržao je izgradnju trga Alojzija Stepinca s time da se kip nabavi ispred Grada, a ne ispred crkve te 
naglasio organiziranje  krovne udruge  Zajednice sportova Grada Novalje koja se pojavljuje, a nije 
provedena zakonska  procedura. Zajednici sportova dodjeljuje se 600.000,00 kuna, a procedura nije 
ispoštovana. Predložio je da se ugradi stavka: Osnivanje koordinacije udruga Grada Novalje, a ne 
preko zajednice sportova što je neodrživo i za ovo ne može dati svoj glas. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  odgovorio je na postavljene amandmane; za postavljanje centralnog križa 
smatra da je pozitivna inicijativa ali za ovaj projekt ima prostora u rebalansu i on je izvediv ali da se 
svi slože oko toga, a tvrtka Arburoža čini već glavni projekt širenja groblja. 
Stavka za eko akcije čišćenje podmorja je bi trebala biti predviđena,  a ako nije biti će predviđen 
rebalansom, helidrom se vraća u proračun za 2016. Godinu što je vidljivo iz projekcije proračuna. 
Zajednica sportova; Grad je dobio naputak u skladu sa zakonom da se osnuje koordinacija na području 
Grada, a ovo vijeće će pratiti rad te zajednice i trošenje javnog novca. 
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Vijećnik Ivica Supić prihvatio je zakonsku obvezu i postavio pitanje tko registrira tu udrugu i 
predložio da se ukine financnijski mehanizam te svakoj udrugi dodjeli 5.000,00 kuna za osnivanje 
Zajednice sportova i to bi bilo u skladu sa zakonom. 
 
Vijećnik Jurica Palčić izrazio je podršku proračunu i obrazložio da je ovo politički dokument u kojem 
se ogleda podrška HSS-a gradonačelniku i poštivat će te odnose te glasati za proračun. Vezanoo za 
amandmane HSLS-a i skidanje sredstva mjesnom odboru LUn kosi se s politikom da se mjesnim 
odborima da veći značaj u njihovom daljnjem  radu. Zaključio je da je proračun razvojni i istaknuo 
projekt deponije Caska, Gozdenicu, Trg Alojzija Stepinca te istaknuo i ono sa čime se ne slaže a to je   
sredstva predviđena za Lučku upravu. 
 
Dogradonačelnik dr Neven Škunca vezano za prijedlog o postavljanju centralnog križa na grolju 
ukazao je na potrebu da se točno definira smisao križa i predložio također da o ovom prijedlogu bude 
posebna točka dnevnog reda na Vijeću i o njoj se posebno  glasuje jer je ova tema posebno osjetljiva. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  naglasio je da je križ već projektiran i predložio da se pozove direktor 
Arburože da pripremi i prezentira rješenje križa i projekt pa ako bude trebalo može se i promijeniti. 
 
Vijećnik Dražen Peranić konstatirao je da se troši puno energije na stvari koje nisu toliko bitne, te 
primjetio da je proračun dobar u okvirima mogućeg. Što se tiče zajednice sportova stoji da oni nisu 
osnovani ali ne vidi problema u tome da se sredstva planiraju, a ukoliko do osnivanja ne dođe do 
prvog rebalansa se to može izmijeniti. 
  
Vijećnik Emilio Dabo podržao je izjavu gradonačelnika o postavljanju centralnog križa na groblju, a 
što se tiče sredstava koje se daju udrugama upitao je da li su udruge dostavile izvješće o utrošku 
sredstava? 
Vijećnik Ivica Supić složio se  da uvijek postoji sumnja na osnovu čega se sredstva dodjeljuje, a od 
01.01. 2015. Udruge su dužne ući u sustav Ministarstva financija. 
 
Nakon rasprave predsjednik Ljubomir Kurilić predložio je glasovanje o  podnijetim amandmanima na 
proračun. 
Amandmani  vijećnika Zorana Vidasa: 

1. Sredstva predviđena za financiranje tekućeg  i investicijskog poslovanja mjesnog odbora Lun 
u visini od 300.000,00 kuna smanjiti za 100.000,00 kuna  i taj iznos rasporediti na mjesne 
odbore Barbati  MO Kustići,  MO Zubovići i MO Metajna (40,40,20) 

 
Gradonačlelnik Ante Dabo obrazložio je da amandman ne prihvaća, a ako bude potrebe za 
Barabate će rebalansom predvidjeti sredstva. 
 

Glasovalo je 12 (dvanaest) vijećnika, 5 (pet) suzdržanih, 6 (šest) protiv i 1 (jedan) za  
Predsjednik Ljubomir Kurilić konstatira da prijedlog nije usvojen 
 

2. Predlaže se da se naknada za predsjednike mjesnih odbora smanji od 24.000,00  na 12.000,00 
kuna godišnje čime se dobiva oslobođeni iznos od 96.000,00 kuna taj iznos raspodijeliti 
subvencioniranju  udžbenika osnovnoškolcima. 

 
Glasovalo je 12 (dvanaest) vijećnika, 5 (pet) za i 7 (sedam) protiv  
Predsjednik Ljubomir Kurilić konstatira da prijedlog nije usvojen. 
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Amandmani Gradskog odbora  Socijal demokratske partije Novalja  
 

1. Predlaže se izrada projektne dokumentacije za izgradnju spomen groblja i središnjeg križa za 
sve poginule mještane Novalje u svim zaraćenim stranama u iznosu od 70.000,00 kuna  

 
Glasovalo je 13 (trinaest) vijećnika 3 (tri) za, 6 (šest) protiv i 4 (četiri) suzdržana  
Predsjednik Ljubomir Kurilić konstatirao je da amandman nije usvojen 
 

2. Nadogradnja parka sa elementima dječjeg igrališta u ulici Braće Radića 100.000,00 kuna   
 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da ne može prihvatiti amandmane iz razloga što je Ugovor o 
održavanju  javnih površina sa Arburožom na rubu izdržljivosti sa izlicitiranim cijenama i da bi se 
prihvatitli ovi amandmani morali bi skinuti ugovor sa Arburožom za 200.000,00 kuna. 
 
Glasovalo je 12 (dvanaest) vijećnika, 3 (tri) za, 5 (pet) protiv i 4 (četiri) suzdržana 
Predsjednik Ljubomir Kurilić konstatira da amandman nije usvojen 
 

3. Aktivnost čišćenja podmoraja sa 50.000,00 kuna  
 
Glasovalo je 13 vijećnika 3 (tri) za, 4 (četiri) protiv i 6 (šest) suzdržanih 
Predsjednik Ljubomir Kurilić konstatira da prijedlog nije usvojen  
 

4. Predlaže se stavka projekt izgradnje Helidrom Novalja u visini od 200.000,00 kuna  
 
Glasovalo je 13 (trinaest)  vijećnika; 2 (dva) za, 6 (šest) suzdržanih i 5 (pet) protiv 
Predsjednik Ljubomir Kurilić konsttira da amandman nije usvojen 
 

5. Uređenje minimalne infrastrukture u luci Novalja za prihvat hidroaviona – 70.000,00 kuna  
 
Glasovalo je 13 vijećnika; 2 (dva) za, 4 (četiri) protiv i 7 (sedam) suzdržanih 
Predsjednik Ljubomir Kurilić konstatira da prijedlog nije usvojen 
 

6. Uređenje trga Alojzija Stepinca – povećanje za 170.000,00 kuna a smanjenje u Župni Sv. 
Katarina Novalja – 170.000,00 kuna 

 
Glasovalo je 13 vijećnika; 2 (dva) za, 5 (pet) protiv, 6 (šest) suzdržanih  
Predsjednik LJubomir Kurilić konstatira da prijedlog nije usvojen 
 
Vijećnik Ivica Supić izjavio je da povlači zadnji amandman jer je uvršten u proračun,  te predložio 
stavku; Osnivanje Zajednice sportova Grada Novalje. 
Gradonačelnik Ante Dabo konstatirao je da se Zajednica sportova mora sama osnovati i ne može je 
osnovati Grad, a u slučaju da se ne osnuje na ovoj sjednici predlaže da se donese Zaključak koji bi 
rekao da u slučaju da se zajednica ne osnuje  sredstva će se dostavljati direktno udrugama do    
31. siječnja 2015.g.  
Spomenka Tamarut obrazložila je da ne osnivanje Zajednice  donosi problem jer od 01. siječnja neće 
moći uplaćivati sredstva usportskim udrugama. 
Zaključak: 
Ako se Zajednica sportova ne osnuje do 31. prosinca 2014. godine sredstva će se prema 
dostavljenim programima uplaćivati direktno na račune sportskih udruga. 
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Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić pozvao je vijećnike na glasovanje kojem je pristupilo 
13 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za, 1 (jednim) protiv i 3 (tri) suzdržana Gradsko vijeće donijelo je  
 
 

PRORAČUN GRADA NOVALJE ZA 2015. GODINU  
 

 
Vijećnik Boris Šuljić napustio je sjednicu pa je sjednici od sada nazočno 12 vijećnika. 
 
AD/2  Prijedlog Projekcije proračuna Grada Novalje za 2016. i 2017. godinu 
Uvodno obrazloženje po ovom prijedlogu iznijela je Spomenka Tamarut i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom koji  je zakonska obaveza i donosi se svake godine uz Proračun a odnosi se na razdoblje 
od dvije godine. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na glasovnje kojem 
je pristupilo 11 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 4 (četiri) suzdržana  Gradsko vijeće donijelo je  
 

PROJEKCIJU PRORAČUNA GRADA NOVALJE  
ZA 2016. I 2017. GODINU 

 
AD/3 Prijedlog Odluke o izvršenju proračuna Grada Novalje za 2015. godinu  
 Voditeljica odsjeka za proračun i financije Spomenka Tamarut iznijela je obrazloženje za 
prijedlog Odluke o izvršenju proračuna. Ova odluka zakonska je obveza uz donošenje svakog 
proračuna temeljam Zakona o proračunu koji je utvrdio sadržaj i oblik prijedloga. 
 
 Po ovom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurirlić dao prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 11 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za, 1 (jednim) suzdržanim i 1 (jednim) protiv Gradsko vijeće 
donijelo je  
 

ODLUKU O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA NOVALJE  
ZA 2015. GODINU  

 
 
AD/4 Prijedlog Plana razvojnih programa Grada Novalje za razdoblje 2015. - 2017. godine  
Uvodno obrazloženje iznijela je Spomenka Tamarut i upoznala vijećnike sa prijedlogom Plana prema 
kojem će se financirati kapitalni projekti tijekom 2015., 2016 i 2017. godine. 
 Po ovom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 11 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za 
i 4 (četiri) suzdržana donijelo  
 

PLAN RAZVOJNIH PROGRAMA GRADA NOVALJE  
ZA RAZDOBLJE 2015 – 2017  GODINE  
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AD/5 Prijedlog  Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području 
Grada Novalje u 2015. godini  
 Uvodno obrazloženje iznio je Ivica Dabo, viši stručni suradnik za komunalni sustav i upoznao 
vijećnike sa prijedlozima koji se donose u skladu sa stavkama proračuna i programom se definira 
izgradnja komunalne infrastrukture za javne površine, nerazvrstane ceste i javnu rasvjetu. 
U raspravi vijećnik Ivan Šuljić postavio je pitanje u vezi sa stavkom izgradnje i rekonstrukcija 
nerazvrstanih cesta – probijanje puteva , na koje puteve se odnosi stavka, a gradonačelnik Ante Dabo 
odgovorio je da se odnosi na Samorašnji put, Burin bok, Vrtić i Sajužnje. 
Vijećnik Aleksij Škunca osvrnuo se na izgradnju javne rasvjete, a gradonačelnik Ante Dabo 
obrazložio je da je  izgradnja javne rasvjete projekt u suradnji sa Fondom za energetsku učinkovitost i 
odnosi  se na zamjenu žarulja štedljivim žaruljama. 
Nakon rasprave predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za, 1 (jednim) suzdržanim i 1 
(jednim) protiv Gradsko vijeće donijelo  
 

PROGRAM GRAĐENJA OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA 
PODRUČJU GRADA NOVALJE U 2015. GODINI  

 
 
AD/6 Prijedlog Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području 
Grada Novalje u 2015. godini 
Uvodno obrazloženje po ovom prijedlogu iznio je viši suradnik za komunalni sustav i upoznao 
vijećnike sa prijedlogom programa prema kojem se određuje opseg poslova,  razina održavanja  
postojeće komunalne infrastrukture i to održavanje čistoće, javnih i zelenih površina, nerazvrstanih 
cesta i javne rasvjete, a finaciraju se iz sredstava prikupljenih od komunalne naknade. 
Po ovom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na glasovanje  
kojem je pristupilo 12 vijećnika. Gradsko vijeće je glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za, 1 (jednim) 
protiv i 1 (jednim) suzdržanim donijelo  

 
PROGRAM ODRŽAVANJA OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA 

PODRUČJU GRADA NOVALJE U 2015. GODINI 
 

AD/7 Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2015. godinu 
 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa 
sadržajem programa prema kojem se financiraju socijalnih  potreba stanovništva, a donosi se u skladu 
sa stavkama predviđenim u proračunu. 
U raspravi vijećnik Aleksij Škunca postavio je pitanje finaciranja Ispostave hitne medicine nte da li se 
sufinancira i od nekih drugih subjekata. 
Vijećnica Mariella Pehovac upitala je da li je logično da 200.000,00 kuna iz proračuna  uprihoduje 
Dom zdravlja Novalja, a ne hitna medicina koja uprihoduje puno više od korisnika. 
Gradonačelnik Ante Dabo prihvatio je primjedbe vijećnika u vezi sa dodjelom sredsta Ispostavi hitne 
medicine u Novalji. 
Vijećnik Zoran Vidas primjetio je da stavke  za subvencioniranje udžbenika u programu nisu 
usklađene sa proračunom  jer je u programu predviđeno 75.000,00 kuna, a u proračunu 87.000,00 
kuna i predložio da se ispravi. 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je pristupilo 12 
vijećnika pa je Gradko vijeće glasovanjem, sa 10  (deset) glasova za 1 (jednim) suzdržanim i 1 
(jednim) protiv donijelo  
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PROGRAM JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI I ZDRAVSTVU  
ZA 2015. GODINU  

 
 
 
AD/8  Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi za 2015. godinu 
 Obrazloženje po prijedlogu programa kulture iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike sa programom prema kojem se finacniraju potrebe kuture na području Grada 
Novalje.  
U raspravi, vijećnik Ivan Šuljić primjetio je da se za manifestaciju LUnjska maslinada troši tek 
10.000,00 kuna, a za Izložbu paške ovce 45.000,00 kuna, a gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da 
je Lunjska maslinada u organizaciji Zadruge i ima dovoljno  novaca za organizaciju manifestacije. 
Vijećnik Ivica Supić apelirao je da se Centru za kulturu  povećaju sredstva za održavanje turističkih 
manifestacija, a gradonačelnik je obrazložio da je CZK smanjen za 100.000,00 kuna, a Turističlka 
zajednica će pronaći sredstva za turističke manifestacije. 
Vijećnik Aleksij Škunca smatra da je stavka od 70.000,00 kuna za dječji festival previše te upitao koja 
je manifestacija Meštrovanje. 
Vijećnik Ivica Supić upozorio je da se u Dalmatinskoj ulici u jednom gradskom prostoru nalazi 5 
crnih vreća punih kostiju ljudi koji su ovdje živjeli prije nas i potrebno ih je zbrinuti na za to prikladno 
mjesto. 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je pristupilo 12 
vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za, 1 (jednim) suzdržanim i 1 
(jednim) protiv donijelo  
 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2015. GODINU 
 

Vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević je napustila sjednicu pa je sjednici nazočno 11 
vijećnika. 
 
AD/9 Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom i školskom odgoju za 2015. godinu  
Obrazloženje po ovom prijedlogu iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike 
sa stavkama koje se planiraju u programu prema kojem se financiraju predškoslki i školski odgoj. 
Vijećnik Aleksij Škunca kao ravantelj Osnovne škole upoznao je vijećnike sa informacijom da je 
proveden natječaj za uređenje škole u Metajni te da je na prizivnom natječaju najpovoljnija ponuda 
282.000,00 kuna pa predložio da se višak od 38.000,00 kuna predvidi za uređenje okoliša škole, što je 
i prihvaćeno.  
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je pristupilo 11 
vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za, 1 (jednim)  protiv donijelo  
 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U PREDŠKOLSKOM I ŠKOLSKOM ODGOJU  
ZA 2015. GODINU 

 
 
AD/10 Prijedlog Programa javnih potreba u športu za 2015. godinu 
 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom programa prema kojem se finacniraju aktivnosti sporta. 
 Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je sredstva u iznosu od 120.000,00 kuna koja su 
predviđena za SRD LUC, a predviđena su zato jer Luc preuzima održavanje dizalice  za čamce u ovoj 
godini. 
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 Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 11 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za, 1 (jednim)  protiv  i 
1 (jednim) suzdržanim, donijelo  
 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U ŠPORTU ZA 2015. GODINU 
 

AD/11 Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene 
zgrade u prostoru za 2015. godinu 
 Uvodno obrazloženje  po prijedlogu iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike 
sa rasporedom sredstava koja se ubiru od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 
prostoru. 
U raspravi vijećnik Zoran Vidas zaključio je da će biti teško utvrditi kolika će biti visina ovih 
sredstava, a gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da su to sredstva od naknade za legalizaciju 
objekata i obračunavaju se u gradskoj upravi. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je pristupilo 11 
vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovnajem, sa 10 (deset) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim donijelo  
 

PROGRAM  UTROŠKA SREDSTAVA NAKNADE ZA ZADRŽAVANJE NEZAKONITO 
IZGRAĐENE ZGRADE U PROSTORU ZA 2015. GODINU 

 
 
AD/12 Prijedlog Odluke o utrošku dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta 
boravka turista na području Grada Novalje za 2015. godinu 
 Uvodno obrazloženje po prijedlogu odluke iznijela je pročelnica Ivana Kurilić 
i upoznala vijećnike sa  programom prema kojem se raspoređuju sredstva ubrana s naslova boravišne 
pristojbe u planiranom iznosu od 1.400.000,00 kuna. 
Otvorena je rasprava ali kako nije bilo zainteresiranih za raspravu prdsjednik Ljubomir Kurilić dao je 
prijedlog na glasovanje kojem je pristupiulo 11 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za, 1 (jednim) suzdržanim i 1 (jednim) protiv Gradsko vijeće 
donijelo je  
 

ODLUKU O UTROŠKU DIJELA BORAVIŠNE PRISTOJBE NAMIJENJENE POBOLJŠANJU 
UVJETA BORAVKA TURISTA NA PODRUČJU GRADA NOVALJE ZA 2015. GODINE 

 
 
  
AD/13 Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 
članova Gradskog vijeća izabranih sa liste grupe birača za 2015. godinu  
 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa prijedlogom 
prema kojem se raspoređuju sredstva za redovito godišnje financiranje političkih stranaka za koje se iz 
proračuna u 2015. godini planira izdvojiti ukupno 52.800,00 kuna. 
Po ovom prijedlogu nije bilo rasprave  pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na glasovanje 
kojem je pristupilo 11 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za i 1 
(jednim) protiv donijelo  
 

ODLUKU  O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE POLITIČKIH 
STRANAKA I ČLANOVA GRADSKOG VIJEĆA IZABRANIH SA LISTE GRUPE BIRAČA ZA 

2015. GODINU 
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AD/14 Prijedlog Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2015. godinu 
 Obrazloženje po prijedlogu iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala 
vijećnike sa programom prema kojem se planira raspodjela sredstava ubrana s naslova spomeničke 
rente a kojim se financiraju programi zaštite i očuvanja kulturnih dobara na području Grada Novalje. 
 Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsajednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog 
na glasovanje. Glasovanjem, kojem je pristupilo 11 vijećnika sa 9  (devet) glasova za, 1 (jednim) 
suzdržanim i 1 (jednim) protiv Gradsko vijeće  donijelo je  
 

PLAN RASPODJELE SPOMENIČKE RENTE  
ZA 2015. GODINU  

 
 
AD/15 Prijedlog Odluke o pokretanju postupka za kupnju nekretnine  
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić  i upoznala vijećnike sa prijedlogom kojim 
se pokreće  postupak za raspisivanje javnog natječaja za kupnju nekretnine Gozdenica, a u tom 
prostoru Grad planira urediti multimedijalni centar za koji je neophodan i prostor nekretnine  koja je 
predmet ovog postupka. 
O ovom prijedlogu su vijećnici već upoznati jer je na ranijim sjednicama bilo govora o tome. 
Svi nazočni vijećnici složili su se s prijedlogom da se pokjrene postupak za kupnju Gozdenice pa je 
predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na glasovanje. 
Glasovanjem, kojem je pristupilo 11 vijećnika Gradsko vijeće je sa 11 (jedanaest) glasova za donijelo  
 

ODLUKU O POKRETANJU POSTUPKA ZA KUPNJU NEKRETNINE 
 
Vijećnik Ivan Šuljić je napustio sjednicu pa je sada sjednici nazočno 10 vijećnika. 
 
 
AD/16  Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja i prodaji nekretnine u vlasništvu 
Grada Novalje 
 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa prijedlogom 
Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju nekretnine u naselju Vidalići koja je u vlasništvu Grada  
i to k.č. br. 3420/1 pašnjak Vidalići uz napomenu da je potrebno  izmjestiti vodovodnu mrežu koja ide 
sredinom parcele i dijeli je na dva dijela te je nemoguće formirati građevinsku parcelu. 
U postupku natječaja kao najpovoljniji i jedini ponuditelj javila se tvrtka Nova Invest d.o.o. iz 
Gospića. Povjerenstvo je predložilo da Gradsko vijeće donese odluku o prihvaćanju ponude Nova 
Investa d.o.o. Gospić.  
 U rapravi, vijećnik Zoran Vidas upitao je tko snosi troškove izmještanja vodovodne cijevi 
predsjednik Ljubomir Kurilić odgovorio je pola Grad a pola investitor. 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 10 
vijećnika pa je Gradsko vijeće sa 8 (osam) glasova za, 1 (jednim) protiv i 1 (jednim) suzdržanim 
donijelo  
 

ODLUKU  O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUDITELJA I PRODAJI NEKRETNINA U 
VLASNIŠTVU GRADA NOVALJE K.Č. BR. 3420/1  K.O. BARBATI 
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AD/17 Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine k.č.br. 3121 k.o. Novalja  
 Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer i upoznala 
vijećnike sa provedenim postupkom javnog natječaja za kupnju nekretnine u Staroj Novalji 
namijenjenoj za izgradnju mjesnog doma. 
Povjerenstvo je provelo postupak i utvrdilo da je pristiglo 4 ponude od kojih su dvije pravovremene  i 
potpune, a nakon što je izvršen očevid na licu mjesta utvrđena je rang lista prema kojoj je utvrđeno da 
je ponuda Biserke i Marije Peranić ostvarila 100 od mogućih 100 bodova tj. da u potpunosti 
zadovoljava. 
Povjerenstvo stoga predlaže Gradskom vijeću da prihvati ponudu Biserke i Marije Peranić  za 
kupoprodajnu cijenu od 850.000,00 kuna. 
U raspravi, vijećnik Ivica Supić primjetio je da je cijena za zemljište koje Grad kupuje vrlo visoka ako 
se usporedi sa cijenom za koju se prodaje zemljište u Vidalićima. 
 Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 10 vijećnika 
pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim donijelo  
 

ODLUKU 
 O ODABIRU NAJBOLJEG PONUDITELJA I KUPNJI NEKRETNINE K.Č.BR. 3121 K.O. 

NOVALJA 
 
 

Članak 1. 
 

 Grad Novalja kupuje nekretninu na području Stare Novalje označenu kao k.č.br. 3121 k.o. 
Novalja, Vinograd u St. Novalji,  upisanu u zk. ul. 1945 površine 1096 m2 u vlasništvu Biserke 
Peranić, Stara Novalja, Uljak 9 i Marije Peranić, Stara Novalja, Kaštel 20, u svrhu izgradnje mjesnog 
doma. 
 

Članak 2. 
 

Kupoprodajna cijena utvrđuje se u iznosu od 850.000,00 kn  i isplatit će se u tri obroka na 
način da će se prvi obrok isplatiti u iznosu od 400.000,00 kuna u roku od 8 (osam) dana od dana 
sklapanja ugovora, drugi obrok do 31. ožujka 2015.g., te treći obrok do 30. lipnja 2015.g. 
 

Članak 3. 
 

 Na temelju ove Odluke Gradonačelnik Grada Novalje sklopit će, u ime Grada Novalje kao 
kupca, ugovor o kupoprodaji nekretnine s najpovoljnijim ponuditeljem iz članka 1. ove Odluke. 
 
 
AD/18 Prijedlog Odluke o pokretanju postupka davanja u zakup dijela nekretnine k.č.br. 
1806/51 k.o. Novalja   
 Uvodno obrazloženje po ovom prijedlogu iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala 
vijećnike sa prijedlogom mza raspisivanje natječaja za zemljište koje se nalazi do a/c Strašk o u 
vlasništvu je Grada Novalje i namjera je dati u zakup na vrijeme od 20 godina. Ovom odlukom 
utvrđuje se početna cijene prema procjeni sudskog vještaka. 
Vijećnik Dražen Peranić predložio je da se u ugovor  ugradi klauzula odnosno inflatorni faktor  kao i 
uvjete otkaza ugovora. 
 
Vijećnica Mariella Pehovac napustila je sjednicu pa je sjednici  nazočno 9 vijećnika 
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Vijećnik Zoran Vidas također je podržao prijedlog uz  ugradnju klauzule inflatornog faktora i 
otkaznog roka u ugovor o najmu. 
Vijećnik Emilio Dabo složio se s prijedlogom i upozorio je na osjetljivost ove teme  i rekao da treba 
uzeti sve moguće aspekte  u obzir ako se ide u proširenje kampa i ugovor dobro razmotriti na Vijeću. 
Smatra da je predložena cijena preniska za toliko zemljište. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da je ovo tek odluka o pokretanju postupka, a nakon natječaja 
prijedlog za odabir ponuđača će svakako doći na ovo Vijeće. 
 

Vijećnik Emilio Dabo napustio je sjednicu pa je sada nazočno  8 vijećnika. 
 
Dogradonačelnik dr NevenŠkunca  istaknuo je problem pristupa plaži koja je pod koncesijom ukoliko 
ovo zemljište uzme netko drugi osim HADRIA-e koja graniči s ovim područjem, kako će riješiti 
problem pristupa i ostale  infrastrukture. 
 
 Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 8 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim)  
suzdržanim donijelo  
 
ODLUKU O POKRETANJU POSTUPKA DAVANJA U ZAKUP DIJELA NEKRETNINE K.Č. BR. 

1806/51 K.O. NOVALJA  
 

uz Zaključak da se u članku 3. Odluke doda „uvećava se za inflatorni faktor“  
 
AD/19 Prijedlog Odluke o o izmjeni  Odluke o prijenosu poslova utvrđivanja evidentiranja, 
nadzora, naplate i ovrhe gradskih poreza na Poreznu upravu – Područni ured Gospić, Ispostava 
Gospić – izdvojena kancelarija Novalja  
 
 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa prijedlogom 
kojim se stavlja van snagr Odluka koja je donijeta 2001. godine i prema kojoj je poslove naplate i 
utvrđivanja gradskih poreza za Grad Novalju  vodila Porezna uprava Ispostava Gospić. 
Budući da su se stekli uvjeti da Grad samostalno uz zapošljavanje jednog djelatnika vodi te iste 
poslove predlaže se Gradskom vijeću da donese ovu odluku. 
 Po ovom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) 
suzdržanim Gradsko vijeće donijelo je  
 

ODLUKU 
O IZMJENI ODLUKE O PRIJENOSU POSLOVA UTVRĐIVANJA, 

EVIDENTIRANJA, NADZORA, NAPLATE I OVRHE GRADSKIH POREZA NA  
POREZNU UPRAVU-PODRUČNI URED GOSPIĆ ISPOSTAVA GOSPIĆ- 

IZDVOJENA KANCELARIJA NOVALJA 
 

 
AD/20 Prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Odluke o visini poreza na kuće za odmor 
 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom prema kojem bi se izmijenile odredbe Odluke o visini poreza na kuće za odmor.  Do sada  
vlasnici koji su imali rješenje za iznajmljivanje apartmana, a nemaju stalno prebivalište na području 
Grada Novalje nisu plaćali porez na kuće za odmor. 
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Kako Zakonom nije predviđeno oslobađanje od plaćanja poreza kuće za odmor u dijelu koji se 
iznajmljuje gostima  što znači da ako isto oslobođenje nije predviđeno odlukom jedinice lokalne 
samouprave porezni obveznik ne ostvaruje pravo na oslobađanje od plaćanja poreza. 
Po ovom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na glasovanje 
kojem je pristupilo 8 vijećnika.  
Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
 
 

ODLUKU O II. IZMJENI I DOPUNI ODLUKE  
O VISINI POREZA NA KUĆE ZA ODMOR 

 
AD/21 Prijedlog Odluke o komunalnim djelatnostima na području Grada Novalje 
 Uvodno obrazloženje po prijedlogu iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i  
upoznala vijećnike sa prijedlogom kojim se definira način i uvjeti obavljanja komunalnih djelatnosti  i 
navode se  komunalne djelatnosti koje se obavljaju i to: .    opskrba pitkom vodom, odvodnja i 
pročišćavanje otpadnih voda, prijevoz putnika u javnom prometu,  održavanje čistoće, odlaganje 
komunalnog otpada, održavanje i čišćenje javnih površina, održavanje nerazvrstanih cesta,  tržnice na 
malo, održavanje groblja i krematorija i prijevoz pokojnika, obavljanje dimnjačarskih poslova,  javna 
rasvjeta. 
Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na 
glasovnaje kojem je pristupilo 8 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za 
donijelo  
 

ODLUKU O KOMUNALNIM  DJELATNOSTIMA  
NA PODRUČJU GRADA NOVALJE 

 
AD/21 Prijedlog Odluke o II. izmjeni i dopuni Odluke o komunalnoj naknadi 
 Obrazloženje po prijedlogu izmjene Odluke o komunalnoj naknadi dala je pročelnica 
Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa stavkama koje se mijenjaju u odluci, a odnose se  
uglavnom na definiranje  turističkog punkta Zrće kao zasebne zone kojoj se određuje i zasebni 
koeficijent. Također se mijenjaju koeficijenti za turističke agencije koji se stavljaju u jeftiniju  
kategoriju a hosteli se izdavajaju u posebnu skupinu sa koeficijentom višim od hotela. 
Također objekti koji su u okruženju trgovačkog centra Plodine zbog smanjenja kvalitete života 
oslobađaju se plaćanja komunalne naknade u visini od 70%.  
 Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika  
pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za donijelo  
 
 

ODLUKU O II. IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O KOMUNALNOJ NAKNADI 
 

 
AD/23 Prijedlog Odluke o razrješenju i imenovanju članova Stožera zaštite i spašavanja 
 Obrazloženje po ovom prijedlogu iznio je načelnik Stožera zaštite i spašavanja dr Neven 
Škunca i upoznao vijećnike sa prijedlogom za izmjenu članova Stožera zaštite i spašavanja koji se 
mijenjaju na prijedlog službi ispred kojih su i predloženi. 
U ovom prijedlogu mijenja se član ispred Komunalija d.o.o.  i Zavoda za hitnu medicinu Ispostava 
Novalja. 
 Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na 
glasovanje  kojem je pristupilo 8 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem sa 8 (osam) glasova za 
donijelo  



18 
 

 
ODLUKU O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANOVA  

 STOŽERA ZAŠTITE I SPAŠAVANJA  
 
 

 Gradsko vijeće Grada Novalje razrješuje dužnosti članove Stožera zaštite i spašavanja Grada 
Novalje: 
 

1. Nenad Peranić 
2. Sanda Dabo Peranić 

 
 Za članove Stožera zaštite i spašavanja Grada Novalje imenuju se: 
  

1. Dominik Vidušin – tehnički direktor Arburože d.o.o. Novalja  
2. dr Maja Ješić – voditeljica Ispostave hitne medicine Novalja  

  
 

 Mandat članova Stožera zaštite i spašavanja  Grada Novalje traje do isteka redovnog mandata 
Stožera zaštite i spašavanja. 
 
AD/24 Prijedlog Analize stanja sustava zaštite i spašavanja na području Grada Novalje u 2014. 
godini i Smjernice za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području Grada 
Novalje za 2015. Godinu 
Obrazloženje po prijedlozima Analize stanja susrtava zaštite i spašavanja i Smjernica za za 
organizaciju i razvoj sustrava u 2015. Godini  iznio je načelnik Stožera dr Neven Škunca i upoznao 
vijećnike sa stanjem i potrebama na području zaštite i spašavanja. 
Gradonačelnik Ante Dabo izvijestio je o aktivnostima koje su pokrenute da bi brod Kalafurija koji 
služi za traganje i spašavanje na moru i sada  se nalazi u Senju bio dopremljen u Novalju. 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 
vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za donijelo  
 
ANALIZU STANJA SUSTAVA ZAŠTITE I SPAŠAVANJA NA PODRUČJU GRADA NOVALJE 

U 2014. GODINI  
I 

SMJERNICE ZA ORGANIZACIJU I RAZVOOJ SUSTAVA ZAŠTITE I SPAŠAVANJA NA 
PODRUČJU GRADA NOVALJE ZA 2015. GODINU 

 
 

AD/25 Prijedlog Odluke o davanju nekretnina k.č. br. 3408/11 i 3408/12 k.o. Novalja  na 
upravljanje 
 Obrazloženje po prijedlogu dao je direktor TD Arburoža d.o.o. Nenad Peranić i upoznao 
vijećnike sa sadržajem odluke kojom se  društvu Arburoža daje na upravljanje  čestice na kojima se 
nalazi odlagalište otpada Caska. 
Svi nazočni vijećnici složili su se s ovim prijedlogom pa je predsjednik Ljubomir Kurilić do prijedlog 
na glasovnaje kojem je pristupilo 8 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 8 (osam) glasova 
za donijelo 
 

 
ODLUKU O DAVANJU NEKRETNINE K.Č. BR. 3408/11 I 3408/12 

 K.O. NOVALJA NA UPRAVLJANJE  
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AD/26 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o određivanju naknade za rad članova  
Grdskog vijeća, predsjednika Gradskog vijeća i predsjednika mjesnih odbora 
 
 Vijećnik Zoran Vidas iznio je prijedlog prema kojem bi se naknade  predsjednicima mjesnih 
odbora smanjile od 1.000,00 kuna na 500,00 kuna mjesečno  pa predlaže da se u skladu s time 
izmijeni i Odluka koja regulira  naknade. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da ovaj prijedlog zaslužuje opsežniju pripremu i predložio da 
ova inicijativa ide u redovnu proceduru. 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovnaje, kojem je pristupilo 8 
vijećnika pa Gradsko vijeće glasovanjem, sa 1 (jednim) glasom za, 1 (jednim) suzdržanim i 6 (šest) 
protiv nije usvojilo prijedlog za izmjenu Odluke o određivanju naknade za rad članova Gradskog 
vijeća i predsjednika mjesnih odbora. 
 
 
 
 
 
Referent za poslove gradonačelnika      Predsjednik  
          i Gradskog vijeća                             Gradskog vijeća  
 
 
           Lucie Zubović                          Ljubomir Kurilić,dipl.oec 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica završila u 14,20 sati  
 
 
 
 
Ovaj Zapisnik verificiran je na sjednici Gradskog vijeća održanoj 19. veljače 2015.g. 
 
 
 


